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   В научно-популярном издании приводятся основные сведения о деятельности
профессиональной некоммерческой организации «Ассоциация судебно-медицинских
экспертов». 

  

   Ассоциация судебно-медицинских экспертов создана в 2014 году и состоит из
специалистов, принадлежащих к одной врачебной специальности –
«судебно-медицинская экспертиза».

  

   Издание посвящено 5-летию со дня образования Ассоциации судебно-медицинских
экспертов.

  

   Рекомендовано к изданию Правлением Ассоциации судебно-медицинских экспертов.

  

   Для судебно-медицинских экспертов и широкого круга читателей.
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   Klevno V. A., Maksimov A. V., Kuchuk S. A., Romanko N. A., Chernykh S. I.

  

   Association of Forensic Medical Experts (to the 5th anniversary of the foundation) / V. A.
Klevno, et al. – M.: Association of FME, 2019. – 0 p., il.

  

    

  

   The popular scientific publication provides basic information about the activities of the
professional nonprofit organization “Association of Forensic Medical Experts”. 

  

   The Association of Forensic Medical Experts was established in 2014 and consists of
specialists belonging to one medical specialty “forensic medical examination”. The publication is
dedicated to the 5th anniversary of the Association of Forensic Medical Experts.

  

   Recommended for publication by the Board of the Association of Forensic Medical Experts.

  

   For forensic experts and a wide range of readers.
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